
Zápisnica zo schôdze Výboru pobočky JSMF v Košiciach  
konanej dňa 19. 10. 2023 

Dňa 19. 10. 2023 sa konalo inicializačné zasadanie novozvoleného Výboru pobočky JSMF 

v Košiciach (ďalej len Výbor) s jediným bodom programu týkajúcim sa obsadenia jednotlivých 

funkcií vo Výbore.   

Zasadania Výboru sa zúčastnili: prof. RNDr. Jozef Doboš, CSc., RNDr. Erika Fecková 

Škrabuľáková, PhD.,  doc. RNDr. Andrea Feňovčíková, PhD., prof. RNDr. Tomáš Madaras, 

PhD. a Mgr. Martina Tischlerová. Zasadania Výboru sa nezúčastnili: doc. RNDr. Ján Buša, CSc., 

doc. RNDr. Jozef Hanč, PhD. a RNDr. Jozef Pócs, PhD. Na toto zasadanie bol prizvaný aj 

RNDr. Ľubomír Mucha z pozície bývalého hospodára pobočky, aby sa s novozvoleným 

hospodárom mohol dohodnúť na odovzadní hospodárskej agendy.  

Do funkcie nového hospodára pobočky RNDr. Erika Fecková Škrabuľáková, PhD. navrhla 

doc. RNDr. Andreu Feňovčíkovú, PhD., ktorá bola do nej následne zvolená súhlasným 

stanoviskom všetkých prítomných členov Výboru. Nová hospodárka sa s bývalým hospodárom 

dohodla na odovzadní hospodárskej agendy do konca novembra 2023 a na tom, že v prípade, že 

bude potrebné podávať daňové priznanie za predchádzajúce obdobie, toto ešte bude v gescii 

bývalého hospodára, pričom mu súčasná hospodárka bude súčinná.  

Keďže prof. RNDr. Jozef Doboš, CSc. už v novozvolenom Výbore nechcel pôsobiť na 

pozícii predsedu a prof. RNDr. Tomáš Madaras, PhD. túto funkciu odmietol, doc. RNDr. Andrea 

Feňovčíková, PhD. na tento post navrhla RNDr. Eriku Feckovú Škrabuľákovú, PhD. Tá bola 

následne zvolená hlasmi všetkých prítomných členov Výboru.  

RNDr. Erika Fecková Škrabuľáková, PhD. navrhla na post tajomníka pobočky doc. RNDr. 

Jána Bušu, CSc. Ubezpečila členov Výboru, že so svojou nomináciou súhlasí, a tak bol hlasmi 

všetkých prítomných členov Výboru za tajomníka zvolený.  

Následne sa členovia Výboru dohodli, že otázkam zmeny banky vedúcej účet pobočky a 

zariadenia formalít týkajúcich sa disponovania s účtom pobočky sa budú venovať až na 

nasledujúcom stretnutí Výboru.   

 Vzhľadom na to, že Mgr. Petrer Mlynárčik, PhD. nebol prítomný, inicializačné zasadanie 

Revíznej komisie sa 19. 10. 2023 neuskutočnilo.  

 

V Košiciach 19. 10. 2023  

Zápisnicu vypracovala   __________________________________ 

                                        RNDr. Erika Fecková Škrabuľáková, PhD. 

 

Zápisnicu overila   _________________________________ 

           doc. RNDr. Andrea Feňovčíková, PhD. 


